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Counterfeit Intertek Certification Certificate /
Certificat de certification Intertek de contrefagon

Contact grill for household use, model AWHPC628501 / Contact grill for
household use, model AWHPC628501

Notification Type: Counterfeiting / Contrefacon
Certification Type: Not Intertek Certified
Notification

Intertek notifies consumers, retailers and distributors that we have been made aware of counterfeit Intertek certificates in the marketplace as identified below claiming
products are Intertek Certified. / Intertek informe les consommateurs, les détaillants et les distributeurs que nous avons été informés de la contrefagon de certificats
Intertek sur le marché comme indiqué ci-dessous les produits de revendication sont certifiés Intertek.

Company Identification
Cuori Electrical Appliances (Group) Co., Ltd.

Product Identification

This counterfeit notice affectsTest Verification of Conformity dated February 24th, 2023, for company Cuori Electrical Appliances (Group) Co., Ltd., certifying the product
Contact grill for household use, model AWHPC628501, brand name AIWA. Photos are on Page 2.

Cet avis de contrefagon concerne Test de vérification de conformité daté du 24 février 2023, pour la société Cuori Electrical Appliances (Group) Co., Ltd., certifiant le
produit Gril de contact a usage domestique, modele AWHPC628501, marque AIWA. Les photos sont a la page 2.

Hazard Involved
Not Intertek Certified / Non certifié Intertek

What To Do

Use should be immediately discontinued and return to the point of purchase. Distributors and retailers should discontinue sales and return inventories to their suppliers.
/ L'utilisation doit étre immédiatement interrompue et revenir au point d'achat. Les distributeurs et les détaillants doivent cesser les ventes et retourner les inventaires a
leurs fournisseurs.
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